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Bussen De Lijn  -  Camera's 

Tijdens de vergadering van de Commissie voor Mobiliteit en Openbare Werken van 8 
december 2022 vroeg ik de minister naar de stand van zaken van de uitrol van camera’s 
op bussen van De Lijn. De minister stelde dat dit volop lopende is, maar kon toen geen 
cijfers geven.

1. Welk percentage van de bussen is uitgerust met een camera? Graag een overzicht met 
opsplitsing tussen bussen van De Lijn en van de onderaannemers. Indien mogelijk, 
graag ook een overzicht per provincie. 

2. Kan de minister een geannualiseerd overzicht geven van het aantal bussen dat uitgerust 
zal worden met camera’s in de komende vijf jaar? 



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 375 van 9 december 2022
van BERT MAERTENS

Stand van zaken camerabewaking op bussen (31 december 2022):
 76% van de exploitantenbussen
 79% van de regiebussen

Sinds de reorganisatie van 2018 werkt De Lijn niet meer op basis van entiteiten of 
provincies. Om die reden houdt De Lijn geen aparte cijfers bij per provincie.

Alle nieuwe bussen (en trams) worden standaard uitgerust met camerabewaking. Dus 
het gedeelte van het voertuigenpark dat met camera is uitgerust neemt systematisch 
toe, zowel in regie als bij de exploitanten.


